Garland E. DeCourcy Case No,: 15-M38M-00687

2. . Box 505

Hillsboro WV, 24946 Sentencing of Williams White Williams, II
1 Year in Jail

To Honorable Magistrate Wilfong

Pocahontas County Magistrate Court

900 Tenth Avenue

Marlinton, WV, 24954-1394

This letter has been hard to write. I have even been afraid to do this. I continue to be threatened by Williams &
those he now has doing so for him also. I fear for my life as do others. We all know what Williams is, has done in
the past, what he is capable of & what he wants now. He states he wants me dead. Even this letter will be used
against me in many ways by Williams to harm me. (this has scared many away who were going testify &/or to
-write letters who fear for their & their families safety if they do so) Williams' abuse of me & others has only
increased since his arrests. He is a very dangerous, has multiple personality disorders, he is unstable & violent,
has poor impulse control, & is a major threat to myself & others.

Understand that through the decades no one has ever stood up to Williams, nor held him accountable ever. Grown
big men, connected men, or people w/ the financial means to protect themselves, or people who have a network of
friends & people to protect them. They have been afraid to do so. I have none of that, nothing. (there are also fully
documented & in writing Williams own admissions & accounts of his countless attacks, abuses, many years

~ stalking, threatening & terrorizing publicly a woman named Susan, & the kidnapping, beating & rape of another
women April, & many other Women & men he has abused & greatly harmed. These are 100% proven fact. To

~ which Williams acknowledges, brags about & has also always gotten away with.). I am basically all alone.
Williams' campaign of lies against me has been to isolate me, make me the “enemy”, when the truth is HE is the
enemy of everything good. But I am standing up for what is right, telling the truth, & trying to seek justice and
protections, to put an end to what he has been doing to me. I have been asking WV law enforcement, & the Courts
to protect me under their laws which they fully can do. But the harm & danger to me has only increased. The
number of crimes, violations of WV code/law Williams has committed against me since this criminal battery to
which he has been found guilty have also increased. He has not been held accountable for anything. This has
greatly emboldened him. He believes he is all powerful, & believes HE is immune from laws, or being accountable
for anything, that he can get away with anything to anyone anytime, even murder. (see about those in his past &
present below) This greatly concerns me. .
[n the matter of sentencing for criminal battery done by William White Williams II against me, to which Williams
was found guilty: There are so many aggravating factors with this crime. It is clear from Williams' words, deeds
and actions that this was an attempted homicide. That Williams bragged & confessed about his attacks on me
many times, he told people his intention was to kill me, he did tell others that he needs me dead now. This was all
testified to in court. Williams is not ashamed of what he has done & is doing, he is proud of it, he seems to glorify
himself & relish in it. William's behavior, actions & continued threats, & abuses of me & all the States witnesses,
are proof & show that it is in the best interest of Justice that Williams is sentenced to a full 1 year in jail & the full
fine under law. (if there were any justice it would be for much longer. And for the sake of my safety & of the
community, the West Virginia). Williams actions have many aggravating circumstances & other crimes did occur
at that same time & MANY (fully documented) afterwards.

If Williams is not put away, & punished, if he is not held accountable to the great harm he has done to me &
continues to do, if the State & Court do not get Williams' attention & show him he is not above the law, If he is not
stopped from his continuing harm of me he will be further emboldened & continue unheeded & even fulfill his
continued intent to have me dead. He has further been inciting others who have acted for him to harm me. He has
been arrested 2 times in relation to the original crime for which he was found guilty. Each each time this
dangerous, murderous criminal has been allowed out on Bond. He has had 2 PSOs against him. Williams is a
volatile, out of control, dangerous chain reaction w/ no end in sight to his crimes, threats, & abuses. Williams has



violated each PSO many times. He has violated the bonds, Williams has incited many people to abuse, harm & kill
me through his many interviews, emails, calls, online writings, & published writings to lie about me, his crimes,
and even lies about the arrests, & what has happened in Court. Others have also then done things against me & the
States witnesses at Williams' instruction. Williams has painted a target on me & others. If Williams is not stopped
it will all end in homicide.

Under WV code Williams has fully repeatedly violated his bonds & committed more crimes violations of
WYV code. Which requires them to have been revoked. Williams will always continue to do so. Williams has
no regard for the law what so ever, NONE. Williams believes he is above the law. Williams lives by the legal
definition of “Compelling Necessity”. This is Williams' creed. Williams also fully believes he has full rights
to anything he desires to do under “compelling necessity”, he has stated this many times, told this to

- reporters in many published accounts, & he even is the person who gave that defense from Williams' own
1933 3" edition Black's Law Dictionary, to his 30 yr best closest friend, mentor, leader & co conspirator to
whom he was involved in many Federal & State crimes & conspiracies w/ since the 80s not just this last one,
of convicted mass murderer Frazier Glenn Miller. Compelling necessity — (even for MURDER, especially
for MURDER) is IF someone is “compelled” to do something, anything.. This is what Williams wrote (this is
fully published in media, w/ the Courts, the Fed / prison recordings of their weekly calls, this is well
established FACT), & says & is THE defense WILLIAMS who fully defends & praises Miller & calls him a
hero for his murdering people in 2014 for which he was convicted (& not the first time he murdered people
& committed infamous crimes, see below & see Williams' connections to all of it) “Necessity overrules and
overcomes the law. Necessity makes lawful that which is not lawful. Necessity defends and justifies what it
compels. I am therefore excused for my actions which were done through unavoidable force and
compulsion. I was compelled by necessity to strike...”

Williams committed this crime against me & many more. This was attempted murder. This is very clear & evident
_in what he was screaming while in the act that he wanted me dead, shut up for good, “fuck you mike, get out of the
way, I have to finish it”, “she has to be shut up for good” etc.. Williams has told many people since then what he
did to me, & that he still needs me dead. This was testified to in court. Williams has many times fully confessed
and bragged in great detail what he did to me that day & many other times with great pride and relish, even
animated acting it out. Williams has told many people that he needs me DEAD, needs me shut up for good, that I
'know too much” that can harm him. Williams has been seeking revenge for my going to authorities to seek
protection. '

Williams has continually threatened me, blackmailed me TWICE that has been reported. To force me to sign a
contract that I would NOT report his crimes I know Williams has committed against ME, and many others, to not
go to law enforcement, the Courts, the media, or any other organization. Williams was threatening me & others to
force me to sign a illegal gag order that only benefited him. When this didn't work & I refused to sign this coerced,
illegal, fraudulent contract Williams then did conspire & tell others, plan & to then commit more abuse of me &
crimes 10/31/15 in WV of Grand Larceny, Witness intimidation, & fraud & others.. When he committed trespass,
breaking & entering, destruction of property, & stole over $40,000 of my possessions to hold for ransom so I
would be forced to sign the “contract” he was blackmailing me to sign. During this time he also cut/destroyed Dr.
DeMarais' padlock on the gate & replaced it & did not give us keys so we couldn't exit for days. And we were
trapped in w/ him & his goons. (this has happened a lot, last time was Easter Sunday 3/27/16 right before court on
3/28/16. On that day Williams & a David Martin Pringle did fully threaten, trespass & violate Mr. Oljaca's PSO
many times over & in many documented witnessed by many ways. Mr. Oljaca fearing for his life called 911. Mr.
Williams picked up & extension & interrupted Oljaca's call for help to 911. Williams then told 911 to not listen to
him, to disregard the call & then disconnected the call w/ 911, & then Williams immediately disconnected the
phone line so now Mr. Oljaca does NOT have a phone at his house to call 911 with. And there will be many more
threats, abuses and crimes against him & all of us to which 911 will need to be called).

During Williams' Blackmail of me in Oct/Nov 2015 he was also threatening Dr. DeMarais & others to get them to
make me sign what Williams wanted me to sign. Later Williams' intent was also to steal my personal papers &
other items he could use to harm me & my family, as well as things he has told me & others he wanted to sell



valuable items of MINE so he could make money off of them. All of this was reported to police fully on that day &
we were told he would be arrested under a warrants for grand larceny & fraud. (fraud because Williams signed MY
name & tried to enter me into a $120 a month contract, for storage units he was hiding my property he didn't take
back to TN with him.). Williams even ordered another employee Mr. Oljaca to steal my things from me, & to try to
get my social security number so he could do more harm to me (he did not do so & took much abuses from
Williams for not doing so). He also instructed Mr. Oljaca many times to threaten Dr. DeMarais & I so we would
NOT cooperate w/ law enforcement or the Courts before & after I filed for my PSO & he feared since I was NOT
signing his illegal contract that many of his crimes would be reported to law enforcement). Williams has stolen
from me (My items have not been returned), lied about me, committed character assassination, as well as
threatened my children. This was all done initially to scare me to not report Williams' many crimes & not seek
protections. Then later to get me do “drop the charges”, & just not cooperate w/ law enforcement & the Court. (he
did this to ALL of the witnesses also. They all feel they are in much danger from Williams, & greatly worry about
my safety as do others, knowing what Williams is.). Each Court date Williams has threatened & intimidated
myself & witnesses. Each time he has entered WV since 2013 he has committed violations of WV code/law.

Williams is always armed. He has many weapons at his disposal, some of those weapons he stole from the
National Alliance Corporation in Mill Point, WV that once belonged to the late Dr. Pierce. He even states he has a
conceal carry permit issued from the State of TN. YET, under the Brady act & many other Federal laws & acts
Williams should not even be able to pass the background check to buy a new fire arm, and is prohibited, & not
allowed access to, to borrow, touch, own, store, buy/trade in any manner, a fire arm or even ammunition. The
Pocahontas County Sheriffs Dept report/file, & the WV SP, & the PA's office fully know that Williams also stole a
lot of ammunition from me. This even showed up in media. With images from that file. Files of which in all of
these things WE can't get copies of. The Courts don't even mail anything to any of use using a valid mailing
address for anything. Yet they are all on file, we have given them on the phone, in writing, checked in person many
times. Still nothing has been corrected.

I personally know that Williams on Monday 9/28/15 (the week of his attack on me of Wed 9/30/15 to which he
was convicted) that Williams did enter into the Pocahontas County Court house & enter into & meet w/ PA
Simmons w/ a loaded handgun in his right pocket. That he did then enter into the Hillsboro, WV US Postal Service
Office w/ that same loaded handgun. EACH of these acts is a violation of several FEDERAL laws & are serious
CRIMES. Williams bragged about them, said he can get away with anything. (this is what he uses to further people
to never stand up to him) said that even if they had metal detectors that he believes this handgun is made of a metal
alloy that prevents detection by many machines. Williams said all this & showed the gun by pulling it out of his
pants pocket immediately upon his arrival at the NA & CCC offices/church at Mill Point afterwards & did this in
the presence of Mr. Oljaca & myself. Mr. Williams was very angry, emotionally upset, & raving that day & was
threatening his attorney Paul S. Detch for failing to secure the false charges Williams wanted filed against a
previous employee Randolph Dilloway (who is now in a protection program) & whom Williams tried to kill &
assaulted several times before. (& now really wants to kill Dilloway) I was a witness to the attack on Dilloway by
Williams on Sunday May 3, 2015 (all of these are fully on record, & show up as “under active investigation™).
Dilloway has published he has given over 100 hrs of interviews to the DHS, FBI JTTF [Joint Terrorism Task Force
- they deal w/ things like dangerous gangs & domestic terrorists like Williams]. Mostly because the FBI
psychological profile on Williams is very disturbing & Williams is very unstable, volatile & dangerous. That same
day 9/28/15 Williams was threatening Pocahontas County Prosecuting Attorney Eugene Simmons for NOT filing
charges & going after Dilloway like Williams wants. (see Williams was also trying to track down Dilloway to kill
him. This he made so clear we have all heard this from his mouth over 1000 times. He even did so over & over
during formal Corporate Board meetings). Williams was also vocal & VERY angry at West Virginia State Police

Sgt. Barlow for not helping him go after Dilloway. Williams was fully going off on all of them upon his return. He

“was out of control & throwing copies of letters Detch had written to Sgt. Barlow & others all around the office as
he paced & was just ranting on all of them making threats. (all while he has a loaded gun in his pocket) We were
very horrified, and frightened. He had JUST arrived to WV, & we were already very weary of him as on a previous
visit on 8/25/15 he was fully out of control, paranoid, treating us like slaves, demanding bizarre things for us to do.
& then had tried to smash me about the head & face that night, Mr. Oljaca's presence is the only thing that stopped
the contact. I was on crouched on the floor, my right arm blocking to protect my face/head & Williams was



hovering over me ranting like a crazy man. The next day was no better. Then on 9/16/15 Williams was even more
mentally unstable, & was talking to people who were not there, & yelling at them, was very abusive of us, was
taking everything out of the employee refrigerator & freezer & placing them all over the floors says our using that
refrigerator was making him go broke. That was our food. (mind U Mr. Oljaca LIVED in an small office room
next to the room w/ the refrigerator. [he had no kitchen, shower, or washer & dryer, not hot water that he had
access to at that time] that office room was his home, because the house that had been published & promised for

“him was NOT habitable & was being worked on, & had at various times no electric & no water). Williams only
got worse & worse during that visit. We ended up fleeing the office bldg when his conversations w/ people who do
not exist lead to him getting us, or I'll show them.. insubordinate, disobedient, don't they know who I am... We
heard all of this, he was in another room, we grabbed our gear, & ran & ended up hiding up a field in the garden
hoping he would leave soon as planned. He continues to get worse & worse. IF he is not in the severely controlled
environment of his home in TN or under the care of his “wife” then he gets angry, flustered, confused, violent, out

"of control, & unable to do the simplest things. Williams just gets worse & worse. THIS is another reason we fear
him.. he has NO self control, he just acts out very crazy, very malicious, & very violent. Williams is VERY
vindictive, spiteful, & gets obsessed and fixated. Understand WE are ALL in fear for when he comes to WV for
the PSO trial, & Sentencing hearing. He has never missed an opportunity to harm us, not once. It just gets worse.
But to him it is a game, he states his is having fun, going to have a field day etc.. he enjoys harming & abusing
people. He really seems to get great satisfaction & some kind of self vindication out of it. Seems he NEEDS
conflict, he needs to control others, he needs to constantly get away with things, & hurt people, he thrives on it.
This is his whole pattern. We all know it, we have seen it, we have done research on it with him & his past, &
Williams fully brags about his other abuses of others in great detail to everyone.. so they are afraid of him.. don't
challenge him. This has to stop. He won't till he destroys me & then kills me. And if destroying me in him harming
my children or family, friends 1% then he will do that. He has already threatened to kill my cats. (and he has
murdered his victims pets before, he did that to his wife's dog when she left him years ago, & Dilloway was a
‘witness to that, it is buried in his TN property w/ a slug in it's head). When you know all the things we know, have
found out, Williams tells us, others tell us, & we have witnessed, IF YOU knew all of this you too would truly
understand why I & others rightly & greatly fear him, & have every reason to know that he can easily kill us w/
out batting an eye, or thinking he will ever get caught or held accountable. He NEVER has before.

William is a continuing threat to my life. I fear him, as do others. Williams has threatened, blackmailed, abused,
defamed, initiated character assassination of myself & ALL of the witnesses with the deliberate intent for us not to
report his crimes or seek protections. He has threatened my children & my family. He has done so with & all who
support me & are concerned for my physical well being as they know what a danger Williams is to me. It will
NEVER end for anyone unless the court gives Williams the proper sentencing of at least 1 FULL year in jail.

Witnesses to this case and others against Williams have been stalked, abused, terrorized, physically attacked, had
their families harassed (who are also very afraid of Williams), had retaliatory illegal firings, retaliatory illegal
evictions against them, & massive online abuse & harassment, retaliatory law suits, & Williams has published
many times he & Detch will sue many more people, including removing Dr. DeMarais 20 yr Right of Way to his
home. (Detch even threatened this when he in person went to & threatened Dr. DeMarais at his own home on
12/21/15 while his client Williams was breaking into Mr. Oljaca's home, ransacking it & stealing things out of it,
all while Oljaca & I were meeting w/ the Sheriff after the trial as we FEARED going back to our homes, since
BOTH Detch AND Williams threatened us IN Court when the Magistrate abandoned open court w/ Oljaca still on
the stand & who had already told many truths that enraged Williams). Williams has also stated these things as well
as in official things Williams has had published in print, & in interviews he has given to media, & comments made
on media stories about Williams' crimes, were he attacks me, puts in public lies, & personal information about me
(& witnesses) from the very beginning.

Williams has violated his 2 bonds, & the 2 PSOs that he was under many many times, & incited others who
have committed many 3™ party violations. All many ways, many times & all documented. What is the point
of a community, as County, a State, or Nation having codes/laws that are supposed to protect people when
violent criminals like Williams, who are 2 great danger to others are never held accountable? Understand
you can trace back police reports, police calls, or witness accounts, or even Fed files & see that Williams



EACH & every time he has entered into WV since 2013 has committed violations of law/code. And every-
time there has been a person or persons who have been harmed or victimized in some way.

When Williams was arrested 12/16/15 for this crime of Criminal Battery, he was witnessed fully by 3 people (with
photographs), & by 3 vehicles full of various law enforcement to be fully VIOLATING MY PSO. I was told there
was a warrant for that issued, since of course it is undeniable, & all those many different official witnesses from
various government agencies. That Williams would be arrested on that. That I would the “be safe”. That has yet to
happen. The evening before Williams had been abusing, threatening, & was trying to coerce, witness Oljaca to this
crime & who stopped it from being a homicide, to lie in your court that was scheduled for the 17th, or refuse to
testify, & then physically attacked him when Oljaca repeated what Williams did & said he was going to tell the
truth. Williams then committed the violations of WV code for threatening,criminal assault, and criminal battery
against him, as well as witness tampering, witness intimidation, etc. . Which were all reported & we were told
warrants were to be issued & Williams would be arrested. That we would be safe, that we could get some sleep &
peace. He was not. Williams held over as blackmail for coercion Oljaca's job, his income, membership, & his
residence, his position on the NA Board of Directors. Williams will go after anything he can to use to make people
do what he wants. It has worked so many times before, since NO ONE has EVER stood up to him before. Nor
after all Williams' violations of the 2 PSO's & bond was it ever revoked. So Williams has become emboldened &
just committed more crimes against me & others. Williams has published & stated to others that the PSO's were
“toothless” and meant nothing. He also has said he has local LEO support. These are ALL real big problems for
my safety, well being, my life & as a citizen of this community seeking help & protection, as it is for others.

David Martin Pringle - Williams' new “employee” & business partner, Williams has now moved onto the Mill
Point property of the National Alliance & Cosmotheist Community Church property in Pocahontas County, WV.
David Martin Pringle is from AZ & recently left the WV property to return to AZ to move his household to the
property in WV. He first arrived on property in WV on Easter Sunday 3/27/16 (the day before the trail for the
Battery. Each time before any hearing or Court date Williams on purpose [as has fully told people his plans] comes
to harass, intimidate, abuse all of us involved in all of these cases that involved Williams. He says he has to rattle
us, & try to intimidate us so we won't testify, show up, or will be too afraid to tell the truth). With in 24 hrs this
man had threatened ALL 4 of us who were presented as witnesses before your court. He even threatened Mr.
McLaughlin w/ physical fight & gun play. (we have the whole quote from Pringle said to McLaughlin that was
written down upon McLaughlin entering the house & wanting to call 911. IF anyone would care to see these were
clearly the legal definition of Criminal Assault & more given all that is going on here. This is outrageous &
McLaughlin said he felt that was a death threat, was scared & was very concerned. But 911 was called the day
before & they did nothing, didn't even speak to Oljaca who reported the crimes. The only reason anyone came out
we believe is because Mr. Oljaca had his attorney text the sheriff that we were all up here in fear for our lives &
had been threatened by Williams & Pringle & that Oljaca’s PSO had just been fully violated in many ways. But
when Deputy Shinaberry game out he was very warm, laughing & joking w/ Williams & Pringle, was over heard
saying to them to call him if they needed any help for anything, & later after 1 hr well you guys have a great day..
NOT once did he even respond to Oljaca, nor investigate, & Oljaca was literally in shock, could barely function or
talk, was petrified in his house behind a barricaded door.. he couldn't eat or sleep for over 2 days.. So Mr.
McLaughlin after all of our experiences reporting Williams' fully witnessed documented w/ pictures, or recordings
crimes, violations of WV code/law & no one once does anything.. just felt helpless knowing that if HE called 911
right after Pringle trying to start a physical fight & talking about how good he is w/ guns & who wold survive etc..
when he just got out of his truck to enter Dr. DeMarais home, that instead of help for him or us, they might just
arrive w/ brownies for Williams & Pringle. This is what it feels like.. for all of us.. the danger & harm to us is
great, the solution for the LEOS, PA, Courts is simple.. hold these violent criminals accountable. Will it take one
or several of us being murdered before the others are protected? Because THAT is the consensus from many, that
the actions of Williams & his associates will end up in ME dead, or others.

' On 4/19/16 1:11 pm David Martin Pringle wrote online that he went out of his way while driving across country
to his home in AZ, to go all the way to Roswell, NM after he tricked some people he wrote are MY relatives &
wrote that HE/Prigle deceived them & POSED as a journalist for the “Intel Sheet” to hunt down ex inlaws of
mine & to get information about ME & MY family, & my children. This man then goes on to say he visited w/




them, took pictures with them etc.. he abused their hospitality as he was committing impersonation, fraud w/ intent
to harm. That he is looking into things for Williams. Then Pringle wrote/ posted lies about me & my children to
again incite other people to cause me (or my children to REALLY hurt me) great harm, injury or death for him &
Williams. THIS is what Williams is doing to me either directly or inciting other people to do these things for him.

Williams and these people have no sense of decency, no morals, no values, no inhibitions about flagrantly
going to any means possible to harm ME & my CHILDREN & others. (we have this fully documented,
imaged & can show the PA & law enforcement or yourself if you will do anything about it. But we have whole
files full of these. Going back since last year. We can gladly fill a USB drive or several & present it. Attacks on
ME & all witnesses in many ways including blackmail letters from Williams)

4/3/16 Pringle gave a false report about US to sheriffs Dept Deputy Shinaberry (seems they did call him & to have
him again be of help to them) on Sunday April 3% & told him that WE had “vandalized” the padlock on the gate
aka LOCKING ourselves IN with him, w/ out means for US to escape via the only way out. Pringle's report is
false & illogical. This NEW lock that just exactly one week before he & Williams placed on the gate as THEY cut
& destroyed the old one to gain unauthorized entry. The lock & gate had just been used that morning to go out to
breakfast. There was nothing what so ever wrong w/ the lock that was on that gate. Yet now we are concerned
since these lies have been reported by Pringle & the involvement of Dep.. Shinaberry. The only way we knew
about this is Deputy Shinaberry left an odd message on Dr. DeMarais answering machine that day. Pringle left the
gate OPEN & unlocked from Sunday until Wednesday (this is not something we agree with, or feel safe with).
Wednesday that VERY same lock undamaged reappeared on the locked gate.

Williams told McLaughlin since I 1* filed for the PSO, that his intention is to make it so we are too afraid to show
up for court, & to not inform law enforcement about his other crimes he has committed. He has also threatened to
cut & change the gate lock so we would miss showing up to court & the case would be dismissed. THIS Williams
did for the 12/21/15 hearing for my PSO in the courts. We were again terrorized by him. Just like we were
terrorized before the previous scheduled date for that hearing on 12/17/15 when he threatened Mr. Oljaca, told him
to lie to the Court etc.. & then when Oljaca stated he was going to tell the truth Williams criminally physically
assault & battered him. Then Oljaca got a PSO. Before this the hearing was set for 12/3/15 & Williams ordered his
“employee” Oljaca to intimidate & threaten myself & Dr. DeMarais so we would NOT got to court, but then also
ordered Mr. Oljaca to try to get my social security number as Williams was having his personal attorney & others
look into all my background to try to harm me. That EACH court date each time Williams comes to WV he
__commits crimes. And each time his intent is to cause further abuse upon ALL of his previous victims & States
witnesses. THIS is witness tampering, witness intimidation, witness harassment. THESE are all crimes also. These
are substantiated facts, they have all happened & Williams have fully brags & told others about his intentions
before hand. This is why for the 12/21/15 hearing we had to call the WV SP the night before & reported to Trooper
Dillon exactly what we were told, that Williams fully planned to attack & violate the bonds, MY & Oljaca's PSOs,
bringing a tough guy w/ a drill to molest our homes if we went to court, that he wanted to change the lock on the
gate the night before or early AM so we would miss court & all matters dropped for no show. That Williams said
this time he was bringing the puny $1000 bond & would be ready for it, but that he was going to do what he
wanted to do no matter what. We told all of this to Trooper Dillon the night before 12/20/15. He told us to call the
Magistrates AND PA's office at 8:30 am & get help. WE then came to the Court house w/ written statement from
Mr. McLaughlin who was in great fear for our safety & lives.. We tried to show it all to the PA's office but they
were too busy, we did show it all to the Sheriff. This statement by McLaughlin was followed by a mailed notarized
copy that we have had w/ us at each Court hearing & Trial since them. It full shows that ALL of Williams crimes
are premeditated, & preplanned & are many times coordinated conspiracies w/ others. That & Mr. McLaughlin's
under oath in court testimony on several occasions has expressed that my life is in danger that Williams has told
HIM & another in his presence he wants me dead.

This is what Williams is also doing to Mr. Micheal Oljaca also. Williams is also harassing & terrorizing Mr.
Oljaca's brother (who was also a “member”). His brother has been afraid to quit & not do what Williams asks him
to, as knows all that Williams has done in the past to other people, & also what he did for decades w/ Covington.
So his brother has been so scared he has been paying dues like people pay the mafia protection money, to just be



left alone.. but Williams does NOT leave him alone, he calls him, Pms, sends him horrible manipulative emails, &
postal mail & trys to force his own brother to give him/Williams information on Michael Oljaca his own brother,
& myself or Dr. Robert DeMarais. THIS is ALL violations repeatedly many counts of violations of Mr. Oljaca's
PSO. (Williams violated MY, & Mr. Oljaca's PSO from the very beginning. HE has NO regard for the law,
NONE.) Thing is his brother is SO afraid of Williams that he HAS given Williams information that harmed his
brother out of his own fear for his own personal safety. And because Williams is a very manipulative career
conman. Now it has gotten to the point his brother is so scared, depressed, ashamed, under profound pressure that
he lost his job, is very suicidal & has been hospitalized because of all the harassment & abuse of him by Williams.
THAT would be another death caused by Williams. Mr. Oljaca's whole family is having to deal w/ this crisis of
what Williams is doing to their sons. They also are all in great fear since Williams has all their addresses & that
they will be fire bombed, or shot or some other horrible act. I have over heard a lot of these conversations, or
chats. Many people live in constant fear of Williams and are having their lives ruined because of him.

THIS is what Williams will continue to do if he is not put in jail for at least a full 1 year & held accountable for his
crimes. We all need to feel safe, be able to have at least one nights unguarded sleep & w/ out nightmares, or always
being awake & on guard, & then repeatedly attacked by Williams in some form over & over. When any court
date w/ Williams is scheduled & we know he will come up to WV & commit more crimes & harm to us as
has EVERY TIME, we none of us can sleep or eat for days before hand. (this is a very unfair advantage for
us, who are fighting for our very lives in court) We need to be able to try to heal, and just try to have as
normal a life as we can after all of this. Because Williams actions for this crime of Criminal Battery NEVER
STOPPED he has only continued to violate laws, violate me & others, & cause continual fear, harm, damage
& injury ever since then. It has domino-ed, Williams is the virus that is spreading. He will just continue to
do so, & worse. He is escalating, & so are the number of people he now has involved doing harm to us for
him. He has now moved some of them right here with us all on the property.

To show the known extent to which Williams is willing to go against me & continue to harm, & kill me you will
see he has a history of this & a defined pattern. Williams has been involved in & with many Federal and State
crimes (some very infamous). Most of these I only found out directly from Williams, or from doing research on the
internet, & getting info requests on other things, & interviewing a lot of people. But some of the worst Williams
brags about. This his how he keeps people too scared to go against him, he brings up all this stuff. (the Sheriff
explained this technique Williams was using on us was classic for gangs, mafia, cults & others to keep their people
too scared to go against them. Which is why no one ever came forward before)

It is very well known to myself, and many people from Williams himself & other evidence that Williams has been
a part in crimes & attempted crimes for murder of other people. Williams brags about these things almost daily
when he is in WV. He has hired, paid for, & directed other people to hunt down & harm & murder people in the
past. He has also incited others to do harm & commit violence against Williams' targets. Williams has also been
““and instigator a provocateur in many crimes. These have resulted in murders, & attempted murders through the
years.

Williams viciously went after Harold Covington for decades. This man exposed a little in the 80s & 90s about
Williams and was telling a lot of truth about Williams. One of Williams' paid for murder for hire was thwarted
when Covington went into hiding & was purported to be out of the country (1 guy even returned the money to
Williams w/ a several page letter of apology for not finishing the job. Since everyone knows you have to be careful
with Williams because he is mentally unhinged, violent & very spiteful & vindictive, he certainly didn't want to
now become a focus of Williams' obsessions & fixation & focus of attacks since he failed to murder the man
Williams wanted & hired him to kill. This whole letter was just bizzare). On top of this Williams brags all the time
to me, to others in my presence that he also hired an ex IRA guy to hunt down & murder Covington to, & names
others.. He hired may people at some point to actually stalk him, continually, making this man go crazy, & he had
to keep moving all the time. (WE have those emails, those bills, many files on this etc)

Williams who is proud & makes many statements, and writes he has not had a job or payed taxes since the early
80's. (it is all illegal tax dodges, under the table, non reported, scams, cons, fraudulent deals & he is proud of this).



Yet Williams has spent decades going into great debt in his well documented compulsive obsessions to hunt down
& destroy people, ruin their lives.. (we have over a decade of emails w/ all of this information as Williams is so
proud he BCCs & forwards them to many. As well as full documentation of over 1 yrs of Williams admitting to
these things from online forums, from many years ago & recently.) hunting down & terrorizing Covington &
others. Williams is fully diagnosed w/ severe personality disorders & then PTDS, 100% disability from US
Veterans Administration, & SSDI. He becomes obsessed, fixated, & will do nothing at all but try to harm people

~who are his targets (why he doesn't work.. THIS abuse is his WORK). Many people know the names of the people
Williams has had do these things, as they are literally discussed when ever visitors come to the WV property. This
he will continue to do to me if he is not put in jail for at least 1 full year.

Williams hired & paid to have a propaganda, defamation blog set up, & pays a guy to run it for him. Williams uses
it to lie, spew his propaganda, & to defame & destroy people. He also uses it to incite “lone wolves” to go & harm
his targets any way possible. Covington was the main focus. Now Williams has made ME the focus of his
venom & lies (where he lies about this very case, & even what has happened in court. “Quotes” (lies) you
often in forums, & his other print published material lies.. from when you bonded him out to what he says
you have said in open court. He has written you know he is innocent, that you reduced his bond because of
it, etc. That you support him. That you teld him you know we are all lying. These are all to counter the
truth, what others witnessed, or any form a reason.) Williams then publishes the links to these disgusting lies,
liable, character assassination, threats, intimidation all over the web & in mass emails he sends out. Williams has
given out a lot of my personal information about me & my family, & tells people I am a traitor, the enemy, &
needs to be dealt with. This is to incite others to harm me, or kill me. We have full documentation in Williams own
words where he writes that is exactly what he did & that was his intention w/ what he did w/ Covington &
Dilloway... Now it is ME. Williams even publishes pictures of my injuries after his murder attempt & laughs at
them. As well as a trophy picture taken the evening before when Williams had been abusing me all day since 7am
until after 11pm. He took one picture & doctored it up & told people it is a mug shot.. that I was somehow arrested
for crimes against HIM.

Williams has put up a fraudulent affidavit Williams says was submitted into your court on that blog & on the
largest racist forum in the world. This is the same Affidavit & others we warned everyone about in January 2016
because Williams then began sending out to deceive, coercive, & blackmail, fraudulent Williams authored
affidavits as attachments in emails to people, telling them to mail them into the Pocahontas County Courts
Magistrates office. (We have the evidence. They all came from Williams authoring them himself & forcing other
people to sign them. We told LEO's about them, & I myself & others witnesses have testified about them in court
before) Williams was also trying to threaten & blackmail another one of the States witnesses with this & have him
commit perjury. This is Officer & Director of NA & NVB John R. McLaughlin who risked his own safety tobe a |
truthful witness in your court proceedings. Williams was telling people the court case was a civil case & that I was !
the Plaintiff. In fact the Affidavit he ended up getting 1 person Fred Streed to sign & tried to submit into court (but
this man wasn't finally pushed to sign it until the Thur before the criminal trial 2 months later after much pressure) .
has Williams' own handwriting putting MY name in as the Plaintiff. Williams himself wrote all of these affidavits,
he authored them. WE have the proof. This person is tied with Williams into a over § 1 million dollar court case in
Canada & if Williams or “HIS” National Alliance is proven to be violent or “against public policy” of Canada they .
will see none of the money, as well as lose the $10s of thousands already invested in the case. Williams also
personally owes Streed $thousands of dollars in another matter. That is the motivation for these fraudulent actions
by these parties together.

Williams attacked, abused & then tried to kill his employee Randolph Dilloway here in WV. I was a witness to the
May 3, 2015 attack, & to many of Williams' rants & plans for murdering him since. I am a witness to Williams
telling me that in a prior attack Williams' intentions was to KILL Dilloway, as he wanted to throw him off the roof
& murder him, simply because Dilloway questioned the very stupid & destructive thing Williams was doing &
wanted done, that then did cause the bldg to have water damage. As well Williams has told me, & many others in
my presence that he intends to KILL Dilloway NOW. Because he called the police on him, & then later worked w/
the FBI on his psychological profile & other things, & went to the $PLC who published a lot of truth about
Williams. Since Dilloway went into hiding, & a Federal Protection program Williams won't stop telling everyone



he wants & needs him dead. Williams says he must have his revenge. Williams then states he has people helping
him to track him down. Williams is obsessed & fixated (these are part of his severe mental conditions &

" personality disorders upon which he has 100% mental defective rating & gets his monthly “crazy checks” which
he lives off). Williams then hired Paul S. Detch w/ the specific intent to file false charges against Dilloway to get
him out of hiding to kill him. Detch fully knew Williams intentions were to harm Dilloway, & knew Dilloway did
not steal anything. Detch knew Dilloway did not do the things Williams was trying to pin on Dilloway & he was
provided w/ the 2 illegal contracts Williams forced Dilloway to sign. Which actually show that IF he did have
Corporate Data that Dilloway now owns the full rights to them anyway as Williams made a grave error in the 2™
contract.

Williams then tried to get myself & Mr. Oljaca to assist him in hunting down & tricking Dilloway, so Williams
could locate him to do him great harm. WE declined. Williams did get one of his flunkys Michael Strom to do this.
(who also tried to pressure us for Williams to assist Williams in this several times also) This person did make
contact w/ Dilloway's mother, & then was evidently visited by the FBI & told to back off.) This person is still
working with Williams & supports him, so would certainly be assisting him against me now, just as Williams has
been working w/ many others to do me great harm. Williams also stole $ thousands of personal property of
Dilloway's that was located here in WV (including his hearing aids), this I also know & was a witness too. This
everyone knows as Williams bragged to many people about these crimes he has committed in WV. (this matter
with Dilloway in the WV State Police files come up as “active investigation”) Williams is even personally
threatening & harassing, threatening Dilloway's mother, again recently also. Williams also published the address,
““Tocation of Dilloway's family online.

Every time Williams has entered WV since 2013 it has been observed & documented he committed crimes and
violated West Virginia code/law. He is very brazen & proud of all of these acts done against many people, &
entities. Each time for decades when he gets away with crimes against others he is emboldened.

Williams kidnapped, raped, beat & restrained a woman April Gaede (he was trying to get her pregnant). This
is also WELL known. She has also told me about it personally. This is a very infamous and well know thing
Williams did. Williams has admitted this. Most shocking to both Oljaca & myself was when Williams was so full
of uncontrollable rage, emotion & was attacking ME on Wednesday September 30, 2015 he started to even
go on & on about HER & that incident. (it must have been that the emotions were a trigger.) And that

_ Williams was obsessed w/ me in the past & I do have in my possession 2 unsolicited & out of the blue letter/
marriage propesals Williams send me in the late 90s. He knows I have those letters & other things that

" prove he is lying to people & turning the NA into an illegal con. THAT is one of his other motivations for
stealing my things. He is very mentally sick, out of control and dangerous. Williams then stalked, liabled &
slandered this woman he raped ever since then causing her & her children & family great harm. Williams is
VERY proud of this. There are detailed fully recorded Williams himself, online & on SPLC Williams'
abuse, stalking, harassing, & destroying 2 woman named Susan that Williams had been “flirting” with that
didn't do what he wanted.. He did this for nearly 3 years.. Wllhams' “wife” Svetlana also was a major party
in this well documented horror of abuse. :

We received an email from Svetlana after Williams' attack of me, where she states that physical correction
& use of force on disobedient employees is an acceptable form of correction.. and that I got what I
deserved.. & so did Diloway.. This is so illegal & beyond anything acceptable by an employer. She seems to
goad Williams on. She is the opposite of the voice of reason. This was so shocking, since Mr. Oljaca & I
_called her & told her fully of he attack that day, & told her we immediately took pictures, & that we were
" afraid of Williams, he was unstable, acting crazy & that we didn't know what to do, & that SHE needed to
“get him to leave WV immediately so we could figure out what to do, & be safe. We told her that in the last
" few visits he had just been getting worse & worse.. that we were afraid of him. We told her about him
“talking to & yelling to people who are not there.. she told us he did that at home to. But that that was
normal for him.. Then he goes back to TN, lies to her, as he always does about so many things he tells us he
does, & she responds w/such an abusive email to us. We were shocked. (I presented & read from that email
in my PSO hearing)



Williams has NO ties to the community & NO need to ever be in WV at all. But he is bringing in a very sick
criminal element into the State & County with himself & all those he associates with & he has already moved
some here & is planning to on moving other dangerous criminals here.

Williams' best long time & closest friends, mentors, co conspirators, stooges, flunkys & associates are all
known & convicted felons, murderers, attempted murderers, thieves, rapists, convicted child
pornographers, others investigated for child molestation, & 1 who repeatedly stalked to have sex w/ a 9-10
yr old (a convicted sex offender, ex con) who is on the PA SP Megan's list site & will be until 2022 unless he now
will have to be registered w/ the WV sex offender site (Kevin Alfred Strom). (these are all the people & types of
people Williams plans to move up to what he is now calling “White Zion” his special property development
@ Mill Point).

Williams' close friend, business partner & media director Kevin Alfred Strom (pedophile, child pornographer,
convicted sex offender, on Federal parole) is one of the main people Williams wants to have move to live in
Mill Point, Pocahontas County. (yet on 12/16/15 PA 911 had to be called to rescue his young girlfriend who
was trying to flee & escape his home as he was holding her against her will. 3 vehicles responded & rescued
her & escorted her out. The police report is fully online. (I also have a copy) Oddly his parole was NOT
revoked. After this incident Strom needed money & Williams was blackmailing him that he would give him

money only IF Strom married this young girl (who just escaped w/ assistance of police & ran away to live w/

her parents) & that both of them had to move to WV ASAP.. yet everyone knows he is already married to
someone else.. & he is under VERY monitored Federal probation by DHS, FBI & PA SP. THIS is how J
insane Williams is, & how he tries to control other people. Strom has been working for Williams & has been *
defaming, & lying about ME, inciting others to harm me & all witnesses endlessly since the battery. He has
done it on his & Williams' radio show ADYV, their website, their published Bulletins & on the largest in the |
world racialist forum StormFront both Williams & Strom as “Ovid” (& now Pringle [as himself on -
StormFront & Lucky Jack on VNN forum] another Williams “employee” partner who now DOES live )
HERE since Easter). Strom & his ex girlfriend many times in many way violated Oljaca's PSO & were
abusing & trying to get Oljaca to do things Williams wanted. Strom also told Oljaca to lie purger himself in
court.. (I witnessed that call 12/16/15) THIS has all been fully documented, huge list of ALL PSO violation since
the very day Oljaca got it. Strom & his ex girlfriend were also very connected to Williams' Oct/nov 2015
blackmail of me, & this Girlfriend Merridith Kellar conspired w/ Williams & came from PA to help him commit
abuse & grand larceny against me Sat Oct 31 2015. To which we have pictures of, written communications, & her
name was taken down by responding LEOs. As well we witnessed and have pictures of Svetlana Williams cherry
picking & stealing my property. And many of Williams doing so. He even mocked me & did a dance (I
photographed) & then he dared, yelling for me to do so, for me to call the $PLC & another organization that is
mvolved in a lawsuit against him.)

Williams has now been telling these disturbed criminal people things to incite all of them to harm me. And
many have been doing so online & in person. Williams has had people trying to find out more about my family.
(even his personal Indiana attorney friend, estate manager & appointed guardian fiduciary (since the VA deemed
him to mental incompetent to receive his mental disability checks directly) Timothy Kalamaros who has used his
access via his bar license to court records to do so) They have even brazenly hunted down my son's grandparents
down & met w/ them posing as journalists & taken pictures with them (THIS is how dangerous Williams & those
" he has doing things against me & my children are!). One person helping Williams is Stanley Diggs (conman, thief,
violent rapist, & who himself beat & strangled his ex-wife). This dangerous person runs his own forum called '
White Nations, on it his ID is Fred O'Malley. Williams was using Diggs to help him hunt down Dilloway. This he .
told us. To which Diggs DID provide him with information to be used to harm & track down Dilloway. Williams
& Digg were chatting it up on the forum there & Diggs state in reference te ME “hanging is too good for
her” to which Williams agreed. We have saved images of all of these, & printed them out. Williams then had
Diggs delete somethings & move others to a private section of the forum. Williams has told others what he has
Diggs doing to help him against me. (we have a lot of this fully documented & images)



Williams' best oldest closest mentor & friend is infamous mass murderer Frazier Glenn Miller (aka Cross)
Jr. This man murderd people in a planned & then acted upon HIS plan to hunt down & murder people in
April 2014. Williams is VERY tied to this. Williams was in close contact with him before this. Williams brags
about this. Miller found out he was dying of emphysema. Williams told me (& many others) that Miller called him
drunk, suicidal & said he was going to kill himself or get himself killed by “suicide by cop”. But Williams who
didn't want his best friend, mentor, past leader, co-conspirator, to kill himself, TELLS Miller he didn't want him do
that, & that the real enemy is the jew, those are the ones who need to die. Then immediately after Miller goes on a
mass shooting rampage in a jewish community that ended in 3 murders. (a child, a grandfather, & a mother, though
he shot up many different locations around town, & hoped & was sure he has murdered more.. ) Miller was too
drunk & thought he had murdered more people, but ended up missing a lot of them. This was global news.

Miller & Williams go back 30 yrs. Many infamous Federal crimes, murders, sedition plots, Published
“declarations of war” against the Government, assassination plots for judges, many trials etc from old days
in NC. Miller founder & Grand Dragon of the Carolina Knights of the Ku Klux Klan (Williams' leader, mentor &
hero in that group), then converted it to the infamous paramilitary organization as head of the White Patriot Party
(WPP). Williams was involved in all of these groups & Miller was his leader, teacher & mentor. Miller is who
gave Williams the connections & “credibility” to hook up & infect other groups w/ himself after this. There is the
famous 1979 planned Greensboro Massacre Miller committed with his group. (5§ murdered, 10 severely crippled,
& wounded. The records, the investigations, books & the civil cases found that the local police were fully liable
for cooperating w/ Millers KKK in the wrongful deaths. That they the officials also hindered anyone's
convictions). Then Millers group was shut down later after many more crimes & he was charged by the Federal
government for running a paramilitary organization to murder & over throw the government. While out on
bond for this he ran, & issued a VERY famous “Declaration of War” in 1986 w/ a point system & for people
to murder Federal Officials & Judges & others. (one judge did have her family murdered). Miller was listed as
the most notorious white supremacist in the US. There was a massive nation wide manhunt. During that time the
famous 1987 Shelby shootings in the heads of 5 people, setting off explosives to hide the crimes & robbery that
killed 3. Williams was very involved w/ Miller during this time. Miller stated “I damn sure made a big boom in
Shelby”. Then after the national wide manhunt ended in MO w/ a cache of explosives & other weapons they also
found gloves BATF identified as being related to the Shelby murders & explosives all with Miller & some of his
associates. Miller also fully confessed & brags he was given $200,000 from a very famous armored car robbery
that was tied to a famous Federal Sedition trail. MILLER & those connected to him got away with all of this..
(all these murders) BECAUSE Miller then became a snitch in the infamous 1988 Arkansas Sedition trial.
(thing is he botched it on purpose [he has books he wrote, & many other things, that state they all got away
w/ everything] & didn't really give Feds anything.. he just set them up so everyone got away w/ all their
crimes & MANY murders) When Miller had HIS trial back then Williams his partner was in attendance every
day (this is fully published by Williams to media & in print & interviews, Williams was fully a part of these
things). Williams is VERY close to Miller, he is his best & closest comrade. Williams wrote to press in 2014
after these new murders, that Frazier Glenn Miller is a great man, did great things, & history will
remember him that way. He is a hero. Williams fully supports Miller in ALL he has done. He is connected to
things Miller & his organizations which he was a part of have done. To show you how dangerous & crazy these
people are, 2008 Millers son was in a car accident & murdered the man who stopped to help, then he shot at the
responding officers, & that officer shot & killed Millers son (Williams like them thinks HE is above the law.)

Williams speaks w/ Miller on the phone weekly while he is in Federal Prison now awaiting death by lethal
injection. It was Williams who set up all of Millers press interviews & stories. Williams was working for Miller on
all of this. Williams signs his communications w/ media as Millers Legal Researcher. It was Williams who got out
Miller's sick rambling “manifesto” out to the public. Which basically states he is only sorry he hadn't murdered
MORE people. (It was Strom who did the actual recording, yet his probation was not revoked. They all just get
away with everything) It is Williams who works so hard, & tries & seeks to get all the attention for himself
HE knows HE deserves for what Miller did. It was Williams who got Miller to confess BEFORE his death
penalty trial in a recorded interview w/ Judy Thomas of he Kansas City Star, just so Williams could then make a
deal w/ her for attention & press for HIMSELF. We have many of those emails, recordings, everything. They are
all public record, in the media, online, & a lot presented on watch dog groups like the SPLC who have a lot of
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information on what a sick dangerous man Williams is, & all those horrible people he associates & works with.
THIS is the element Williams is bringing into the community. This is what Williams did when he forced himself
into the NA, & into WV to run his illegal con & scam.

Williams commits crimes he is fully respensible for. Williams has been involved in many horrible, illegal,
famous, infamous things in the past. Williams incites other people to commit murder for his own personal
benefit, & glory or personal goals. Williams is trying to incite people to harm, & kill me. Williams wants me
dead. This he has fully told others, & you have heard the testimony on this. Williams was proud of what he
did to me, stated he will do it again, & wants me DEAD.

After all these decades of horrible crimes Williams has been a part of, everyone is too afraid to stand up to
him, to hold him accountable. It has to stop! It must end! Because if this court does NOT act, does NOT
LOCK up Williams for at least 1 full year in jail there will be many more crimes & even homicides that will
be attributed to Williams. He & those he can incite or hire (as he has in the past) are not above harming me,
my children, or Dr. DeMarais whose home I have an apartment in, or any of my friends & associates just to
get back at us all, for doing what no on has ever been brave enough to do in the past EVER.

The court has the power, the duty, the responsibility to protect me, (my children, my family), & all others who
have been brave enough to speak out. (many have come forward warned us, told us things but they are afraid to
come to court or even write a sentencing letters, since Williams has made known he will get them all & will go
after his “enemies”.) Understand I have delayed in writing this because Williams will use this against me too.
As well if Williams is not punished for this crime he will then murder me, or have someone else do it for
him, for simply reporting his crimes & seeking protection from the State of West Virginia & this Court. In
the end I know I already am a target, he will get me now or later, but he will be damn sure to “get me”. But
the right thing to do, the correct thing to do, the best interest of justice for me, for safety of me & others &
the community is that Williams be sentenced to the fullest extent of the law that is possible. Nothing less.
Anything less will just get twisted and used by him that he got away with more, he is untouchable,
invincible, & the all powerful Pope Williams. He will publish more outrageous lies & further incite others to
do what he wants done. [t must stop. I ask for justice, I ask for peace, I ask for safety.

The Court needs to understand the risk I have taken in all of this. That all these year no one has stood up to
Williams, not once. No one has reported his crimes. Williams has never been held accountable, & Williams
has been greatly emboldened & he believes he is above the law, & can get away with anything. The danger I
and others face is great. I risked my life coming forward. The abuse I have suffered because of Williams has
had a great horrible effect on me. I look older than when I first reported the crimes. My hair has turned
grey, I smoke over a pack a day I am se stressed. We have to constantly be working on so many court dates.
Too many are bundled together & we are overwhelmed by them all. We are all busy documenting daily all
the online & published threats & harm to us because there are so many continually. We have to log all the
physical inperson threats & contact w/ Williams & others. I have problems eating & have lost a lot of
weight. The stress is so bad that simple cuts don't heal for months. We all have had stress related other
physcial issues, rashes, stomach disorders, etc. And none of us can sleep well, ever. We are always up &
checking things, have systems, rounds, other safety precautions. I don't ever travel alone, ever. We have had
to buy things in case we are fire bombed, & moved furniture in-case we are shot at, all sorts of things, that
have to be done because of what a continual threat Williams is to me & all of us. When Williams is in WV
we have to try to keep my cats inside because Williams says he will kill them to harm me. This effects all of
our daily lives. We are NOT safe with Williams out of jail & so intent on constantly harming, harassing &
abusing us. It got much worse after we reported his crimes & AFTER his arrests. Do not let me down. Do

" not let me simply become a statistic, and another notch for Williams. (that will also then further make others
NEVER come forward against him, & report his crimes. Hold Williams accountable, he is a sick, disturbed,
violent, habitual criminal, homicidal, and a great danger) Williams will continue to commit crimes as he has
since this battery against myself and others if his is not put in jail for at least a full year.

It is in the best interest of justice & for the safety & well being of myself, my family & others to have



Williams held fully accountable & punished to the fullest extend of the law for which this court has the
power under the Commonwealth of West Virginia code/law. At least 1 full year in jail & the highest fine
available to this Court.

I pray the Court does the right thing. That William White Williams I1 is sentenced to no less than 1 full year
in jail.




